
Protokół
z obrad X Sesji Rady Miejskiej w Halinowie

w dniu 30 października 2007 roku.

I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady.
Obrady X Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 października 2007 r. otworzył 

o godz. 12.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych. 
Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie 

12 Radnych (nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska i M. Sukiennik) i uznano 
prawomocność obrad.

II. Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował, aby dotychczasowy pkt IV: 

„Rozstrzygnięcie konkursu „Gospodarstwo rolne bezpieczne dla człowieka i środowiska 
naturalnego” został przeniesiony do pkt III, natomiast dotychczasowy pkt III: „Przyjęcie 
protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 28.09.2007r.” będzie w pkt IV.
Przewodniczący Rady zaproponował również przesunięcie pkt XIII: Rozpatrzenie wniosku 
Państwa Marii i Andrzeja Malesa dotyczącego wezwania Rady Miejskiej w Halinowie do 
usunięcia naruszenia prawa, w związku z uchwałą Nr IX/76/07 Rady Miejskiej w Halinowie z 
dnia 28 września 2007 roku, do pkt XII. Dotychczasowy pkt XII otrzymuje nr XIII.

Burmistrz J. Damasiewicz wniosła do pkt XII: „Podejmowanie uchwał i wniosków” 
jako pkt 8 projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Miastu Sulejówek. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że planuje się budowę drogi łączącej gminę Halinów z 
miastem Sulejówek (tj. odcinek drogi ul. Konopnickiej w Sulejówku i ul. Grabińskiej w 
Grabinie). Gmina Halinów przeznaczy w przyszłym roku kwotę w wysokości do 20.000 zł na 
opracowanie dokumentacji projektowej budowy ul. Grabińskiej.
Pozostałe uchwały otrzymują kolejną numerację.

Porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został przyjęty 
-z poprawkami -w wyniku głosowania: za – 12, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska i M. Sukiennik).

III. Rozstrzygnięcie konkursu „Gospodarstwo rolne bezpieczne dla człowieka i 
środowiska naturalnego”.
Z-ca Dyrektora Oddziału Regionalnego KRUSu w Warszawie Pan M. Wojciechowski 
poinformował, że w konkursie „Gospodarstwo rolne bezpieczne dla człowieka i środowiska 
naturalnego” I miejsce zajęli Państwo Z. i J. Krawczyk z Brzezin, II miejsce – Państwo L. i J. 
Gańko z Wielgolasu Duchnowskiego, III miejsce – Państwo M. i S. Duszczyk z Wielgolasu 
Duchnowskiego , a wyróżnienie – Państwo J. i Roman Fatyga z Budzisk.

Burmistrz J. Damasiewicz i Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wręczyli nagrody 
zwycięzcom.

O godz. 12.20 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił dwuminutową przerwę.

IV. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 28.09.2007r.
Radna L. Szulim zaproponowała skreślenie na str. 10 piątego myślnika w brzmieniu: 

„Mieszkańców ul. Konopnickiej w Okuniewie z dn. 14.08. br. w sprawie podjęcia na 
najbliższej sesji Rady uchwały w sprawie: „wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 
mieszkalnych, określenia kryteriów oraz ustalenia bonifikat przy ich sprzedaży”.



Radny M. Szmurło zaproponował zastąpienie na str. 3 w 6 linijce od dołu wyrazu 
„budowa” wyrazem „komunalizacja”.
Protokół – z poprawkami- został przyjęty w wyniku głosowania:
za – 11, przec. – 0, wstrz. – 1. 
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska i M. Sukiennik).

V. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę.
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu U. Zalewska przedstawiła informację o 

funkcjonowaniu szkoły, co stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
W trakcie wystąpienia Dyrektor U. Zalewskiej, na salę przybyła Radna G. 

Matuszewska.
Na pytanie Radnego M. Szmurło, czy dzieci ze szkoły w Cisiu noszą mundurki, 

Dyrektor U. Zalewska odpowiedziała, że od 2 tygodnia września.
Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Okuniewie M. Biernacka przedstawiła 

informację o funkcjonowaniu szkoły, co stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Pani A. Głuchowska w zastępstwie Dyrektora Szkoły Podstawowej w Chobocie 

przedstawiła informację o funkcjonowaniu szkoły, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.

Na pytanie Radnego B. Janczarka o godziny otwarcia ośrodka przedszkolnego, Pani 
A. Głuchowska odpowiedziała, że od godz. 11.00 do 14.00.

Dyrektor Zespołu Szkół w Halinowie T. Rynkiewicz przedstawiła informację o 
funkcjonowaniu szkoły, co stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

W trakcie wystąpienia Dyrektor T. Rynkiewicz, na salę przybył Radny M. Sukiennik.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że przy szkole w Halinowie 

działa Uczniowski Klub Sportowy, w którym jest sekcja judo i piłki siatkowej.
Jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, że po wybudowaniu hali sportowej będzie 
konieczność podjęcia decyzji, czy należy rozbudować szkołę w Halinowie, czy wybudować 
nowy budynek.

Radny Z. Niewiatowski nawiązując do głośnego incydentu dotyczącego gnębienia 
staruszki przez uczniów zapytał, czy sprawa została już zakończona bez szkody dla uczniów.
Dyrektor T. Rynkiewicz opowiedziała, że sprawa nie została zakończona, gdyż dwoje 
rodziców nie zgodziło się ze stanowiskiem Dyrektora i Rady Pedagogicznej.
01.06. br. uczniowie jednej z klas V przyszli na posesję poszkodowanej, gdzie przewracali 
pustaki i cegły oraz wyzywali mieszkankę posesji. Część uczniów biernie przyglądała się 
wydarzeniu. Jedno dziecko niby próbowało odciągnąć inne dzieci, zamiast pójść po osobę 
dorosłą. W trakcie wyjaśniania sprawy okazało się, że takie zachowane uczniów trwa od 
dłuższego czasu.
W związku z tym, został wezwany na rozmowę policjant, który wyjaśnił uczniom czym grozi 
takie zachowanie; następnie odbyło się spotkanie z rodzicami, którzy byli oburzeni tym, że 
policjant straszył dzieci. Potem zorganizowano spotkane z policjantem i rodzicami.
Rada Pedagogiczna oraz Dyrektor postanowili obniżyć stopnie z zachowania uczniom, którzy 
w zdarzeniu wzięli czynny udział – do oceny nagannej, a tym którzy się przyglądali – do 
oceny nieodpowiedniej.
Dwoje rodziców nie zgadza się z decyzją Rady Pedagogicznej i obecnie sprawa jest w toku. 
Dokumentacja została złożona do Kuratora Oświaty.
Pani Dyrektor zaznaczyła, że Rada Pedagogiczna nie przekazała sprawy do sądu do spraw 
nieletnich, lecz zdecydowała o obniżeniu stopni na podstawie Wewnętrznego Systemem 
Oceniania; rodzice uczniów twierdzą natomiast, że kara jest zbyt wysoka.

Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że zdarzenie było drastyczne, kary nie są 
zbyt wysokie; słuszne ukarano tych, którzy brali czynny i bierny udział w zdarzeniu. 
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Jeżeli uczeń rzeczywiście chciał odgonić swoich kolegów, to powinien otrzymać pochwałę, a 
nie przyganę. W przekonaniu Pana Burmistrza najpierw należało poprosić na rozmowę 
rodziców, a dopiero później policjanta; wychowywanie dzieci jest wspólnym problemem 
dzieci i rodziców.

Pani R. Chełstowska, w zastępstwie Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach, 
przedstawiła informację o funkcjonowaniu szkoły, co stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.

Sekretarz J. Kurczak powiedział, że współpraca Urzędu z dyrektorami szkół układa się 
bardzo dobrze, dyrektorzy szkół są bardzo zaangażowani w swoją pracę.

Radny Powiatowy A. Ciszkowski zapytał, jakie są powody rezygnacji ze stanowiska 
dotychczasowego dyrektora szkoły w Brzezinach, ponieważ pojawiają się na ten temat różne 
informacje i plotki.
Sekretarz J. Kurczak odpowiedział, że nie będzie odnosił się do plotek w tej sprawie; 
dotychczasowy Dyrektor na piśmie oświadczył, że rezygnuje z zajmowanego stawiska z 
powodów osobistych.

VI. Informacja z pracy Burmistrza.
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o:

- wyborach do parlamentu; frekwencja w gminie wyniosła 58,61%,
- podpisaniu przez Wojewodę Mazowieckiego decyzji środowiskowej, która lokalizuje 

przebieg Wschodniej Obwodnicy Warszawy przez teren Wesołej,
- akcji „Pola Nadziei” w Chobocie, w ramach której były zbierane datki i sadzono 

żonkile,
- podpisaniu z Marszałkiem Województwa umowy na dofinansowanie w wysokości 

ponad 60 tys. zł ochotniczych straży pożarnych,
- spotkaniu mieszkańców Józefina z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych w 

sprawie rowów przydrożnych w Józefinie; mieszkańcy są przeciwni ich odtworzeniu,
- uroczystym otwarciu boiska sportowego w Długiej Kościelnej; Pani Burmistrz 

podziękowała Radnemu P. Wieczorkowi  za zaangażowanie w organizację 
uroczystości,

- spotkaniu z mieszkańcami Nowego Konika na temat podziału działki, w celu 
utworzenia układu komunikacyjnego,

- podpisaniu aktu notarialnego w sprawie bezprzetargowej sprzedaży działki w 
Chobocie,

- akcji „jesienne porządki”, której koszt wyniósł około 20 tys. zł,
- spotkaniu z Wójtem gminy Wiązowa w sprawie przedłużenia linii miejskich 

autobusów do Brzezin (dot. linii przebiegającej z Wiązowej) i utworzenia pętli przy 
szkole w Brzezinach,

- zgłoszeniu teatru w Michałowie do projektu „Lider zarządzania” organizowany przez 
Związek Miast Polskich; przedstawiciele ZMP złożyli wizytę w Michałowie,

- zakupie samochodu terenowego dla Komisariatu Policji w Halinowie dzięki 
przeznaczeniu przez Radnych części środków,

- przekazaniu dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej w Długiej Kościelnej na remont 
zabytkowej dzwonnicy, w związku z podjętą uchwałą Rady Miejskiej,

- pracach nad projektem programu rozwiązywania problemów społecznych,
- przekazanej informacji przez Prezesa „Eko – Ochrony”, że PBS przeprowadza badanie 

społeczne na temat opinii mieszkańców w sprawie zakładu utylizacji w Zielonce,
- przyjęciu na staż 2 osób skierowanych przez Urząd Pracy,
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- uroczystości w Mińsku Mazowieckim, podczas której Prezydent L. Kaczyński 
przekazał odznaczenia weteranom,

- udziale w Konferencji wójtów i burmistrzów, podczas której omawiano problem 
niedofinansowania zadań oświatowych; pojawił się postulat opracowania nowych 
standardów obliczania subwencji oświatowej,

- spotkaniu na temat „Metropolia Warszawa”; rząd przyjął założenia do ustawy 
metropolitarnej,

- spotkaniu z przedstawicielami Fundacji A. Komeńskiego w sprawie ośrodków 
przedszkolnych na terenie gminy (w Dł. Szlacheckiej, w Cisiu),

- podpisaniu zarządzeń w sprawach: zakupu działki pod drogę na przedłużenie ul. 
Herberta do ul. Zachodniej w Długiej Kościelnej, nabycia drogi w Kazimerowie, 
zmian i przeniesień w budżecie, 

- przyznaniu 6 nagród Burmistrza z okazji Dnia Edukacji Narodowej (4 nagród dla 
nauczycieli z Zespołu Szkół w Halinowie: Pani E. Zawadzkiej, Pani H. 
Gronczewskiej, E. Barciak i Panu W. Suchorabowi, w Okuniewie – Pani M. 
Dubińskej, w Brzezinach – Pani J. Suszyńskiej – Cegłowskiej).

Z-ca Burmistrza A. Machowski poinformował o:
- unieważnieniu przetargu na budowę chodnika w Brzezinach (w związku z 

zaproponowaną przez oferenta wyższą kwotę niż ogłoszonej w ofercie) i otwarciu 
drugiego przetargu na wykonanie tego zadania, 

- przetargu na budowę oświetlenia drogowego; otwarcie ofert nastąpiło 16.10.br.; 
obecnie są analizowane oferty,

- wyłonieniu wykonawcy na przeprowadzenie remontu w budynkach komunalnych; 
przetarg odbył się 26.10. br. ,

- odebraniu remontu 2 dachów w budynkach komunalnych przy ul. Konopnickiej w 
Okuniewie,

- wyłonieniu wykonawcy na nakładkę asfaltową na drodze Cisie – Olesin; umowa na 
wykonanie tego zadania zostanie podpisana 02.11. br.,

- ogłoszeniu przetargu na zimowe utrzymanie dróg na terenie gminy; 31.10.br. nastąpi 
otwarcie ofert,

- otwarciu w dn. 06.11. br. przetargu na przebudowę Rynku w Okuniewie,
- unieważnieniu przetargu na wykonanie dokumentacji projektowej sieci kanalizacyjnej 

w Długiej Szlacheckiej z powodu braku oferentów; w związku z tym zostanie 
ogłoszony kolejny przetarg; jeśli również nie zgłosi się wykonawca, wówczas, 
zgodnie z prawem, zostanie wyłoniony wykonawca w trybie z wolnej ręki,

- budowie hali sportowej w Halinowie – obecnie trwają prace nad budową drewnianej 
konstrukcji zadaszenia; w br. zostanie zakończona budowa w stanie surowym,

- usuwaniu ubytków asfaltowych na ul. Hipolitowskiej w Hipolitowie,
- pracach nad budową sieci wodociągowej w Długiej Szlacheckiej; zaawansowanie prac 

jest na poziomie 70%; do końca listopada prace powinny być zakończone.

Radny Z. Niewiatowski zapytał, czy zrezygnowano z boiska sportowego w Cisiu i jaki 
jest jego stan prawny.
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że gmina jest właścicielem tego boiska, w planie 
zagospodarowania przestrzennego ten teren został przeznaczony na boisko.
Przewodniczący Rady odpowiedział, że na tym terenie jest boisko, ale nie ma chętnych, aby z 
niego korzystać.
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Radny Powiatowy A. Ciszkowski powiedział, że Klub Cisie – Olesin rozpadł się z 
przyczyn finansowych. Jeśli na terenie gminy Halinów powstanie duży klub sportowy, być 
może w przyszłości mógłby korzystać z boisk w Cisiu oraz w Długiej Kościelnej.

Radny J. Czerwiński zapytał o koszt zmiany pokrycia dachów domów komunalnych w 
Okuniewie.
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że koszt wykonania remontu 2 dachów, 
polegający na zmianie pokrycia dachowego (zdjęcie i utylizacja płyt eternitowych) oraz 
założenie blachodachówki, jak również wykonanie nowego komina w jednym budynku - 
wyniósł około 65 tys. zł brutto.

Na pytanie Radnego M. Szmurło o koszt wykupu działki pod drogę na przedłużenie 
ul. Herberta w Długiej Kościelnej, Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że wyniósł 
około 17 tys. zł.

Na pytanie Radnego M. Szmurło o powierzchnię wykupowanej działki, Burmistrz J. 
Damasiewicz odpowiedziała, że około 170m2.

Radny M. Szmurło zapytał, czy Urząd otrzymał orzeczenie sądu w sprawie Klubu 
Rolnika w Józefinie.
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że wyrok zapadł, ale została wniesiona kasacja 
przez Pana Biernackiego.

Radny M. Szmurło zapytał o budowę chodnika w Józefinie i partycypację gminy w 
50% jego kosztów, a także o uchwałę podjętą przez powiat dotyczącą zasad partycypacji.
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że zostało wystosowane pismo do Starostwa 
Powiatowego oraz gmin powiatu mińskiego, ponieważ uchwała Zarządu Powiatu Mińskiego 
nie mieści się w porządku prawnym obowiązującym na terenie naszego kraju. Nie może być 
takiej zasady, że powiat będzie realizował inwestycje stawiając warunek, że gmina w 50% 
będzie uczestniczyła w kosztach budowy oraz, że będzie przygotowywała dokumentację 
techniczną na własny koszt.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że to powiat otrzymuje 
subwencję z budżetu państwa na budowę i utrzymanie dróg powiatowych, a nie gmina.

Radny Powiatowy A. Ciszkowski odpowiedział, że dla niego jedną z najważniejszych 
spraw jest budowa chodnika w Józefinie. Jeśli gmina chce, aby powiat wybudował chodnik 
przy drodze powiatowej, musi partycypować w wysokości 50% kosztów tej inwestycji. 
Zasada partycypacji została zawarta w Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Mińskiego; jeśli 
realizacja inwestycji jest planowana na zasadzie partycypacji, wówczas nie podlega ocenie 
przez komisję konkursową. 
Radny Powiatowy A. Ciszkowski zapytał, czy gmina Halinów do końca grudnia br. 
zadeklaruje, że w 50% będzie partycypowała w budowie chodników Józefinie, Chobocie i 
Halinowie (ul. Jana Pawła II).

Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że jeśli coś jest niezgodne z prawem, to 
powinno być anulowane, o co wystąpiła do Zarządu Powiatu Mińskiego Pani Burmistrz. 
W uchwale napisano, że jeśli gmina będzie chciała, aby na jej terenie wykonano inwestycję, 
będzie musiała wyrazić zgodę na partycypowanie w 50% kosztów inwestycji. Dopiero z listy 
zadeklarowanych inwestycji będą wybierane inwestycje do realizacji.

Radny M. Szmurło zapytał, czy inne gminy zanegowały uchwałę Zarządu Powiatu.
Z-ca Burmistrza A. Machowski odpowiedział, że pismo zostało wystosowane do Starosty 
oraz wójtów i burmistrzów powiatu mińskiego.
Gmina może partycypować w kosztach inwestycji, ale nie można tego żądać; w gminie mamy 
około 100 km dróg gminnych, które musimy budować; nie możemy realizować zadań 
należących do powiatu.

Burmistrz J. Damasiewicz powiedziała, że to Rada zadecyduje czy gmina będzie 
partycypowała w kosztach budowy chodnika w Józefinie. W Wieloletnim Planie 
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Inwestycyjnym jest na razie ujęta budowa chodnika przy ul. Jana Pawła w Halinowie i ul. 
Okuniewskiej. Nie zgadzamy się na to, aby powiat nie wykonywał inwestycji, jeśli gmina nie 
będzie partycypowała w 50% kosztów inwestycji.

Radny Z. Niewiatowski powiedział, że jeśli uchwała Zarządu Powiatu jest niezgodna z 
prawem, to zostanie uchylona przez Wojewodę Mazowieckiego. Rada jednak powinna 
przeanalizować, które inwestycje powinny być jak najszybciej zrealizowane i  przy 
przyjmowaniu budżetu powinna uwzględnić partycypację kosztów.

VII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.
Radny M. Pietrusiński poprosił o przyspieszenie zmiany organizacji ruchu na 

skrzyżowaniu ul. Wyszyńskiego i ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej.
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że nastąpi to w przyszłym tygodniu.
Radny Z. Niewiatowski zapytał Przewodniczącego Rady Wł. Gronczewskiego o termin 
następnej sesji i powiedział, że składa wniosek Klubu Radnych „Normalność i Rozwój”, aby 
do porządku następnej sesji Przewodniczący Rady wprowadził projekt uchwały dotyczący 
konsultacji społecznych wobec planów sprzedaży domów komunalnych w Okuniewie, aby 
sprawa została zakończona. Gdyby Radni wcześniej wiedzieli o stanowisku Wojewody to 
projekt uchwały byłby przygotowany już 28 września. 

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zapowiedział, że przynajmniej na dwa 
tygodnie przed sesją poinformuje o terminie jej zwołania, aby Radni Klubu „Normalność i 
Rozwój” zdążyli przygotować projekt uchwały.

Na pytanie Sołtys Okuniewa H. Kuć, czy zostało złożone pismo do Prezes Gminnej 
Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w sprawie rozbiórki sklepu GS w Okuniewie, Z-ca 
Burmistrza A. Machowski odpowiedział twierdząco. 

Sołtys Okuniewa H. Kuć poinformowała, że w przyszłym roku przypada 470 – lecie 
praw miejskich Okuniewa i poprosiła o przeznaczenie środków finansowych na 
zorganizowanie obchodów.

Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego Wł. Zawadka powiedziała, że od strony Dębego 
Wielkiego płyną w rowie nieczystości. W tej sprawie była wzywana policja. Ponieważ 
mieszkańcy Wielgolasu Duchnowskiego posiadają umowy na wywóz nieczystości stałych i 
płynnych, a zrzucane są tam nieczystości, może dojść do zasypania rowu przez ludzi. 

Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że o tej sprawie poinformował ją 
telefonicznie mieszkaniec Wielgolasu Duchnowskiego. Pani Burmistrz poprosiła go o 
wystosowanie oficjalnego pisma, ale do dnia dzisiejszego nie wpłynęło. Kilka miesięcy temu 
Pani Burmistrz skierowała w omawianej sprawie pismo do Urzędu Gminy w Dębem 
Wielkim. W odpowiedz napisano, że zostanie ustalony sprawca czynu; więcej informacji na 
ten temat nie otrzymaliśmy. W przyszłym tygodniu pracownicy Zakładu Komunalnego 
przeprowadzą badania tych ścieków. Jednocześnie Pani Burmistrz przestrzegła mieszkańców 
przed radykalnymi działaniami niezgodnymi z prawem. 

Sołtys Królewskich Brzezin E. Kalinowska ponownie poinformowała o zarośniętym 
wyjeździe z drogi w Królewskich Brzezin na ul. Stołeczną w Józefinie. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że problem zostanie ponownie zgłoszony do 
Zarządu Dróg Powiatowych.

VIII. Sprawozdania z prac komisji Rady.
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa T. Dubiński 

powiedział, że w dn. 24.10. br. omówiono problematykę SUW i sieci wodociągowych na 
terenie gminy. Obecnie SUW w Wielgolesie Duchnowskim nie jest wykorzystywana, 
ponieważ szacunkowy koszt jej rocznej pracy to około 200 tys. zł., a stacja by tylko 
pracowała przez 1/3 część roku; przez 2/3 roku należałoby wymieniać złoża. Modernizacja 
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stacji polegałaby na wybudowaniu nowego obiektu i zastosowaniu innej technologii 
uzdatniania wody; koszt budowy wyniósłby około 1,6 mln zł; zostałyby wykorzystane 
dotychczasowe zasoby istniejących studni.
Ponadto omówiono projekt uchwały w sprawie: przyjęcia średniej ceny sprzedaży drewna 
służącej do obliczenia podatku leśnego oraz zarządzenia poboru podatku leśnego w drodze inkasa 
na 2008 rok; Komisja pozytywnie zaopiniowała stawkę podatku.
Omówiono również projekt uchwały w sprawie: przyjęcia średniej ceny skupu żyta służącej do 
obliczenia podatku rolnego oraz zarządzenia poboru podatku rolnego w drodze inkasa na 2008 
rok. Na wniosek Radnego K. Sarniaka Komisja proponuje stawkę obniżoną do kwoty 43,72 zł. za 
1 q.

Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński poinformował, że w dn. 29.10. br. 
Komisja omawiała projekty uchwał, które będą podejmowane podczas dzisiejszej sesji. 
Szczegółowe informacje przedstawi w trakcie omawiania projektów uchwał.

IX. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że co roku wpływa do Rady 

pismo w sprawie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu pomimo, że są oni podlegli 
Pani Burmistrz.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał następujące pisma:

- Naczelnika Trzeciego Urzędu Skarbowego Warszawa – Śródmieście z dn. 12.10.br., w 
którym stwierdzono, że treść oświadczenia majątkowego Sekretarza J. Kurczaka nie 
wykazuje nieprawidłowości,

- Naczelnika Urzędu Skarbowego Warszawa - Bemowo z dn. 16.10. br. w sprawie 
analizy danych zawartych w oświadczeniu majątkowym Z-cy Burmistrza A. 
Machowskiego; w którym nie stwierdzono, aby Pan Burmistrz podał w nim nieprawdę 
lub zataił prawdę,
Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że poprzedni Z-ca Burmistrza M. Chibowski 
powinien złożyć oświadczenie majątkowe za rok poprzedni; takiego oświadczenia nie 
ma na tronie internetowej;

- Naczelnika Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim z dn. 24.09.2007 r. w 
sprawie informacji dotyczącej oświadczeń o stanie majątkowym złożonych przez 
Radnych Rady Miejskiej w Halinowie,

- Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego z dn. 09.10. br. w sprawie oświadczeń 
majątkowych Burmistrz J. Damasiewicz oraz Przewodniczącego Rady Wł. 
Gronczewskiego.

 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że mieszkańcy ul. 

Konopnickiej w Okuniewie napisali pismo, że wystąpili do sądu ze skargą na bezczynność 
Rady.

Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że Radni powinni zapoznać się z treścią tego pisma 
i otrzymać kopie.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał pismo Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego z dn. 23.10. br. w sprawie nadesłania w terminie 7 dni całości 
oryginalnych lub poświadczonych za zgodność z oryginałem akt administracyjnych sprawy ze 
skargi W. Biernackiego, M. Wojteckiej, J. Budek, H. Wąsowskiej, R. Galińskiej i B. 
Magdziarz, na bezczynność Rady Miejskiej w Halinowie.

Sołtys H. Kuć poprosiła, aby oprócz pism mieszkańców ul. Konopnickiej w 
Okuniewie dołączono inne pisma, które wpłynęły w omawianej sprawie.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że pismo Państwa M. i A. Malesy 
zostanie odczytane w punkcie XII: Rozpatrzenie wniosku Państwa Marii i Andrzeja Malesa 
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dotyczącego wezwania Rady Miejskiej w Halinowie do usunięcia naruszenia prawa, w 
związku z uchwałą Nr IX/76/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 września 2007 roku.

Jednocześnie Przewodniczący Rady zachęcił Radnych, aby zapoznawali się z treścią 
korespondencji w Biurze Rady.

X. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu.
Radny Powiatowy A. Ciszkowski poprosił, aby go informowano o występujących 

problemach we współpracy ze Starostwem. Jednocześnie stwierdził, że nie odpowiada za 
uchwały, jakie podejmuje Zarząd Powiatu Mińskiego. Zasady dotyczące partycypacji gmin 
przy realizacji inwestycji obowiązywały zarówno w poprzedniej, jak i w obecnej kadencji. Na 
tej zasadzie planowano wybudowanie chodnika m.in. przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie. 

W kwestii wykonania odwodnienia przy ul. Stołecznej, Radny A. Ciszkowski 
stwierdził, że najlepszym rozwiązaniem byłaby budowa odwodnienia pod chodnikiem.

Radny A. Ciszkowski powiedział również, że zasada partycypacji finansowej gminy i 
powiatu dotyczy głównie budowy chodników. Każda gmina musi przeznaczyć połowę 
środków na budowę chodników. Istnieje oddzielna lista zadań, które będą wykonywane w 
latach 2009-2013 samodzielnie przez powiat oraz druga lista - tych zadań, które będą 
realizowane przy współudziale finansowym gmin.

Radny Powiatowy A. Ciszkowski złożył wolny wniosek do Rady Miejskiej o 
zapisanie partycypacji gminy Halinów w budowie chodnika w Józefinie w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym. 

Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że wnioskował o zamontowanie 
barierki i sygnalizacji świetlnej przy szkole w Cisiu. W związku z tym, że otrzymał na piśmie 
informację, że barierka zostanie wykonana do 30.09. br., na przyszłej sesji Rady Powiatu 
zapyta, dlaczego nie zostało to zrealizowane. Sygnalizacja świetlna zostanie założona w 
przyszłym roku.
Droga Chobot – Michałów – Desno powinna być doprowadzona do stanu używalności.
 Radny Powiatowy A. Ciszkowski zaproponował zaproszenie Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych i Starosty na sesję Rady Miejskiej w celu omówienia problemów związanych z 
inwestycjami drogowymi.

Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że jesteśmy za współpracą ze Starostwem, 
pewne przedsięwzięcia można współfinansować, natomiast sprzeciw budzi forma, w jakiej 
powiat chce wykonywać inwestycje. 
Z-ca Burmistrza A. Machowski odczytał zasady zawarte w uchwale Zarządu Powiatu, z 
których wynika, że aby w planie została zawarta inwestycja, należy zadeklarować 50% udział 
gminy.
Pan Burmistrz powiedział, że gmina nie chce uchylać się od jakiejkolwiek współpracy z 
powiatem i zapewnił, że zostanie złożona lista inwestycji.

Radny Powiatowy A. Ciszkowski odpowiedział, że wszystkie inwestycje należące do 
zadań powiatu, które chce realizować gmina – mogą być realizowane przy 
współfinansowaniu 50% kosztów, ale jest też szereg inwestycji złożonych przez Radnych 
Powiatowych z gmin Dębe Wielkie i Halinów, w których gminy nie będą partycypowały i 
które powiat będzie realizował samodzielnie.
Dofinansowanie w wysokości 50% kosztów nie jest więc warunkiem umieszczenia danej 
inwestycji w Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu.

XI. Rozpatrzenie wniosku zgłoszeniowego do VIII Edycji Nagrody Marszałka 
Województwa Mazowieckiego.
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Burmistrz J. Damasiewicz zgłosiła kandydaturę Dyrektora Domu Kultury w 
Okuniewie P. Siły do VIII Edycji Nagrody Marszałka Województwa Mazowieckiego w 
zakresie kultury.

Za przyjęciem wniosku głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz. – 3.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty.

O godz. 15.00 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił piętnastominutową 
przerwę.

XII. Rozpatrzenie wniosku Państwa Marii i Andrzeja Malesa dotyczącego wezwania 
Rady Miejskiej w Halinowie do usunięcia naruszenia prawa, w związku z uchwałą Nr 
IX/76/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 września 2007 roku.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał pismo Państwa M. i A. Malesa z dn. 
10.10.2007 r. w sprawie usunięcia z uchwały Nr IX/76/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
28 września 2007 roku naruszenia ich praw.

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawa była szczegółowo omawiana podczas 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz na poprzedniej sesji i poinformował, że jeśli Rada nie 
uchyli podjętej uchwały, Pan A. Malesa będzie mógł złożyć skargę do sądu, natomiast, jeśli 
Rada uchyli uchwałę, to zobowiąże Burmistrz J. Damasiewicz do wyznaczenia drogi o 
szerokości 
3 m.

Pan A. Malesa powiedział, że posiada zgodę jednego z dziewięciu współwłaścicieli na 
wymianę służebności. Art. 99 ustawy o gospodarce nieruchomościami mówi, że służebności 
ustala się po zatwierdzonym planie podziału, a nie przed podziałem. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy wpłynął wniosek dotyczący prawa służebności.
Kierownik K. Skwarek odpowiedziała, że nie wpłynął. Pan A. Malesa powinien złożyć akt 
notarialny stwierdzający prawo do korzystania w formie służebności.

Przewodniczący Rady zapytał, czy sprawa będzie mogła być pozytywnie rozpatrzona, 
jeśli Pan A. Malesa złoży akty notarialne potwierdzające nabycie prawa służebności.
Kierownik K. Skwarek odpowiedziała, że jeśli Pan A. Malesa wykaże się jakimkolwiek 
prawem do dysponowania gruntem – działka nr 77/8, to na wniosek współwłaścicieli będzie 
można dokonać podziału działki.

Radny Z. Niewiatowski zaapelował o znalezienie rozwiązania, które mogłoby być 
zaakceptowane przez obie strony.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wystarczyłoby, aby Pan A. 
Malesa złożył akt notarialny w Urzędzie o prawie korzystania z działki nr 77/8.

Z-ca Burmistrza A. Machowski doradził, aby Pan A. Malesa kupił od jednego 
współwłaściciela choćby 1/100 udziału w drodze. 

Za wnioskiem o uchylenie uchwały Nr IX/76/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 
września 2007 roku, głosowano: za – 4, przec. – 9, wstrz. – 1.
(nieobecny na sali Radny M. Chudzik)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek nie został przyjęty.

XIII. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:

/1/ wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim i Sądu Okręgowego w
 Siedlcach na kadencję w latach 2008-2011;
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Przewodnicząca Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu
Okręgowego w Siedlcach i Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim poinformowała, że 
18.10. br. odbyło się posiedzenie Zespołu, następnie odczytała pismo Sądu Okręgowego z 
31.05.br. w sprawie liczby wybieranych ławników: do Sądu Rejonowego w Mińsku 
Mazowieckim – 2, do Sądu Okręgowego w Siedlcach – 1. 
Do Sądu Rejonowego zgłosiły się: Pani Jadwiga Teresa Dziołak i Pani Beata Małgorzata 
Bucholtz – Cabaj, a do Sądu Okręgowego w Siedlcach: Pani Ewa Zawadzka.
Zespół pozytywnie zaopiniował kandydatki.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że Komendant Komisariatu
Policji w Halinowie wydał pozytywne opinie o kandydatkach na ławników. 

Do komisji skrutacyjnej zostali zgłoszeni Radni: T. Kowalczyk, T. Dubiński i M. Sukiennik, 
którzy wyrazili zgodę na pracę w komisji.
Za ww. składem komisji skrutacyjnej, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecny na sali Radny M. Chudzik).

O godz. 15.55 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił pięciominutową 
przerwę.

Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że na karcie do głosowania nie powinno być głosów 
wstrzymujących się.
Radca prawny A. Uścińska odpowiedziała, że nie jest to błędem.
Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej T. 
Kowalczyk wyjaśniła zasady głosowania.
Następnie odbyło się głosowanie tajne na ławników do Sądu Okręgowego w Siedlcach i do Sądu
Rejonowego w Mińsku Mazowieckim. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej T. Kowalczyk stwierdziła, że w głosowaniu tajnym, za 
kandydaturą Pani Ewy Zawadzkiej do Sądu Okręgowego w Siedlcach, głosowano:
za – 10, przec. – 4, wstrz. – 0.
(nieobecny na sali Radny M. Chudzik).
W głosowaniu tajnym, za kandydaturami Pani Jadwigi Teresy Dziołak i Pani Beaty Małgorzaty 
Bucholtz – Cabaj na ławników do Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim, głosowano:
za – 10, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecny na sali Radny M. Chudzik).

Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecny na sali Radny M. Chudzik)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

Pani J. Dziołak w imieniu ławników podziękowała Radnym za wybór.

/2/ określenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od nieruchomości na 2008 rok oraz 
zarządzenia poboru podatku od nieruchomości w drodze inkasa;

Skarbnik T. Karwowska omówiła projekt uchwały oraz wniosła autopoprawkę.
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że co roku podwyżki podatków są nieznaczne; następnie 
omówiła stawki podatku, w porównaniu do roku ubiegłego.

Za przyjęciem projektu uchwały - z autopoprawką -głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i M. Szmurło)

10



Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/3/ przyjęcia średniej ceny skupu żyta służącej do obliczenia podatku rolnego oraz 
zarządzenia poboru podatku rolnego w drodze inkasa na 2008 rok;

Skarbnik T. Karwowska poprosiła o uzupełnienie w podstawie prawnej oraz w § 1 
daty „17 października 2007 r.” oraz publikację Monitora Polskiego w brzmieniu: „nr 77, poz. 
831”.

Burmistrz J. Damasiewicz poprosiła, aby Radni nie obniżali ceny skupu żyta w kwocie 
58,29 zł. za 1 q, gdyż prawie 40% powierzchni objętej podatkiem rolnym jest V oraz VI klasy i 
jest zwolniona z opodatkowania.
W około 100 gospodarstwach na terenie gminy jest prowadzona działalność rolnicza. Rolnicy 
mają ulgi inwestycyjne, ulgi na odłogowanie, zwolniona z podatku w przypadku klęsk 
żywiołowych.
Na pozostałych działkach rolnych są postawione budynki mieszkalne, które nie zostały zgłoszone 
do ewidencji.

Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński powiedział, że Komisja Budżetowa, 
tak jak Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa postanowiła, aby podwyżka w 
stosunku do roku ubiegłego nie wynosiła 60%, lecz 30%, czyli 43,72 zł. za 1 q.

Radny K. Sarniak powiedział, że na terenie gminy mieszka wielu rolników emerytów, 
którzy nie posiadają dochodów, dlatego uzasadnione jest obniżenie stawki.
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że w związku z nieurodzajem ceny płodów rolnych są 
wyższe i w związku z tym rolnicy mają wyższy dochód.

Radny K. Sarniak stwierdził, że w związku z niesprawną melioracją i zalaniem terenów, a 
następnie wystąpieniem suszy nastąpił nieurodzaj i tylko kilku rolników otrzymało ulgi.

Burmistrz J. Damasiewicz stwierdziła, że wiele osób zwraca się o odrolnienie gruntów, 
ale podatek nadal płaci rolny.

Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Leśnictwa powinna sprawdzić, które grunty rolne są przeznaczone pod uprawę, a które pod 
budownictwo. Podniesienie stawki podatku o 60% w stosunku do roku ubiegłego jest rażące dla 
niewielkich gospodarstw rolnych.
Podjęcie uchwały w sprawie opłaty adiacenckiej wydaje się konieczne.

Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że klasyfikacja gruntów należy do kompetencji 
Starostwa Powiatowego; w 2005 roku klasyfikacje gruntów rozpoczęto w Okuniewie, ale do tej 
pory nie zakończono.

Za przyjęciem wniosku formalnego Radnego K. Sarniaka o obniżenie średniej ceny skupu 
żyta kwocie 58,29 zł. za 1 q do kwoty 43,72 zł. za 1 q, głosowano:
za – 8, przec. – 4, wstrz. – 1.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Za przyjęciem projektu uchwały - z autopoprawką i poprawką-głosowano: 
za – 12, przec. – 0, wstrz. – 1.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/4/ przyjęcia średni ceny sprzedaży drewna służącej do obliczenia podatku leśnego oraz
zarządzenia poboru podatku leśnego w drodze inkasa na 2008 rok;
              Skarbnik T. Karwowska poprosiła o uzupełnienie w podstawie prawnej oraz w § 1 
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daty „22 października 2007 r.” oraz publikacji Monitora Polskiego w brzmieniu: „nr 79, poz. 
846”.

Za przyjęciem projektu uchwały - autopoprawką - głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/5/ określenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od środków transportowych na rok 
2008;

Skarbnik T. Karwowska omówiła projekt uchwały.
Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński powiedział, że Komisja 
proponowała przyjęcie średnich kwot podatku pomiędzy minimalną a maksymalną kwotą, 
podanymi przez Ministra Finansów, ale po wyjaśnieniach Pani Burmistrz proponuje przyjęcie 
stawek zaproponowanych w projekcie uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/6/ określenia wysokości stawek opłaty targowej na rok 2008;
Burmistrz J. Damasiewicz omówiła projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński poinformował, że Komisja 

zaproponowała podniesienie opłaty targowej w § 1 pkt 2 ppkt d „handel ze stoiska z 
samochodem o ładowności powyżej 1200 kg” z kwoty 30 zł do kwoty 50 zł.

Za przyjęciem wniosku formalnego Przewodniczącego Komisji Budżetowej J. Czerwińskiego 
w sprawie podniesienia opłaty targowej w § 1 pkt 2 ppkt d „handel ze stoiska z samochodem 
o ładowności powyżej 1200 kg” z kwoty 30 zł do kwoty 50 zł, głosowano: 
za – 11, przec. – 0, wstrz. – 2.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

Radni postanowili o wykreśleniu w § 1 w pkt 1 wersji II w brzmieniu: „Sprzedaż w obrębie 
targowisk gminnych.”

Za przyjęciem projektu uchwały - z poprawkami - głosowano: za – 13, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/7/ określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych;
Skarbnik T. Karwowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 12, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, B. Janczarek i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/8/ udzielenia pomocy finansowej Miastu Sulejówek.
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 12, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, B. Janczarek i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.
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/9 zmian i przeniesień w budżecie gminy Halinów na 2007 rok;
Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały oraz wniosła 

autopoprawkę.
Radny Z. Niewiatowski zapytał, czy wiadomo, ile środków będzie należało 

przeznaczyć dla ośrodka zdrowia w Halinowie i stwierdził, że być może to spółka cywilna, 
która wynajmuje pomieszczenia w ośrodku zdrowia mogłaby przeznaczyć część środków na 
remont budynku.

Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że konieczne jest przeprowadzenie 
inwentaryzacji budowlanej, ponieważ gmina przejęła zobowiązanie remontu tego budynku.
Problem własności nie jest wyjaśniony. Bez przeprowadzenia inwentaryzacji budowlanej nie 
można przeprowadzić remontu budynku.
W ubiegłym miesiącu wystąpiliśmy do Starosty o przejęcie terenu w formie darowizny. 

Radny M. Szmurło zapytał, na jakiej podstawie gmina zamierza finansować remont 
budynku ośrodka zdrowia, jeśli nie jest jej właścicielem.
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że na podstawie umowy użyczenia, w której podjęła 
się wykonywania remontów.

Radny Z. Niewiatowski zaproponował odłożenie do następnej sesji podjęcie tej decyzji i 
zastanowienie się, czy nie lepszym rozwiązaniem byłoby zaprojektowanie nowego budynku 
komunalnego. Gdyby Starosta przekazał dotychczasowy budynek, to nowy budynek mógłby 
zostać przeznaczony na inny cel. 

Radny J. Czerwiński stwierdził, że być może szybciej udałoby się od Starosty przejąć na 
własność budynek, jeśli byłaby wykonana dokumentacja. Ponadto istnieje obawa, że ośrodek 
zostanie zamknięty.

Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że obecnie nie wiadomo ile środków należałoby 
przeznaczyć na remont tego budynku. Powinno się przeanalizować z fachowcami, czy nie 
lepszym rozwiązaniem byłoby wybudowanie nowego budynku dla ośrodka zdrowia.

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że nie mamy gwarancji, że spółka 
wynajmie od nas pomieszczenia gdy wybudujemy budynek. Najważniejszą kwestią jest 
zapewnienie mieszkańcom dostępu do służby zdrowia.

Radny B. Janczarek stwierdził, że należy wykonywać prace w ośrodkach zdrowia, aby nie 
zostały zamknięte.

Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że należy przeprowadzić inwentaryzację, aby 
zorientować się, jakie koszty trzeba będzie ponieść. Nawet jeśli odłożymy podjęcie decyzji do 
następnej sesji, to nie będziemy posiadali dodatkowych informacji, bo w ciągu miesiąca nic 
nowego w tej sprawie się nie wydarzy.

Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że nie wiadomo co wykonano od 1999 r., aby 
skomunalizować teren i nie słyszy, by cokolwiek w tej sprawie zrobiono. 

Za przyjęciem projektu uchwały -z autopoprawką - głosowano: za – 8, przec. – 0, wstrz. – 3.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska, M. Pietrusiński i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/10/ zmiany uchwały Nr XVIII/223/2000 Rady Gminy w Halinowie z dnia 29 grudnia 2000 
roku, dotyczącej stawek czynszów lokali użytkowych w gminie Halinów;

Burmistrz J. Damasiewicz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska, M. Pietrusiński, M. Sukiennik 
i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.
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/11/ zmiany uchwały Nr XIV/136/03 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 listopada 2003 
roku w sprawie: zasad prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej mieszkańców;

Z-ca Burmistrza A. Machowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały
Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że część Radnych nie zna treści uchwały nr 

XIV/136/03, do której jest przyjmowana zmiana; ta uchwała powinna być przesłana Radnym
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że Radni mogli zgłosić się po uchwałę do 
Biura Rady.

Radny Z. Niewiatowski stwierdził, że kolejny raz nie otrzymał rzeczowej, rozsądnej 
odpowiedzi ze strony Przewodniczącego i administracji Urzędu i dodał, że Przewodniczący Rady 
i służby powinny dostarczyć odpowiednie materiały Radnym.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że gdyby otrzymał telefoniczną 
informację, na pewno by dostarczono dokumenty. Poza tym wszystkie obowiązujące uchwały są 
dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 6, przec. – 3, wstrz. – 1.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska, M. Pietrusiński, M. Sukiennik 
i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały.

/12/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Hipolitów, gmina Halinów;
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy Jesionowa ulicy położonej w miejscowości 
Hipolitów, gmina Halinów, głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska, M. Pietrusiński, M. Sukiennik 
i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały

/13/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Józefin, gmina Halinów.
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy Rumiankowa ulicy położonej w 
miejscowości Józefin, gmina Halinów, głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz. – 0.
(nieobecni na sali Radni: M. Chudzik, G. Matuszewska, M. Pietrusiński, M. Sukiennik 
i L. Szulim)
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały

XIV. Zakończenie obrad X sesji Rady Miejskiej w Halinowie.
Sołtys Mrowisk S. Dobosiewicz poprosił o przesłanie Sołtysom stawek podatków.
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaapelował do Radnych o zgłaszanie się do 

Biura Rady po materiały.
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 

18.15 dokonał zamknięcia obrad X sesji Rady Miejskiej w Halinowie.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Halinowie

/-/ Włodzimierz Gronczewski

Protokół sporządziła:
/-/ Paulina Wirtek
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